



MANDATORY SITE VISIT QUESTIONS AND ANSWERS

Subject	Reforestation services at the Chilcotin Military Training Area (CTA)
Request umber:	1000253082

Q.1	Comments on suspended Caches p.21-22:
A.1	Suspended caches are required if you intend to leave seedlings overnight in field caches outside of the planting unit.
Q.2	Comments on preferred microsites:
A.2	Planters must target the north east side of obstacles to protect seedlings from drought and cattle.
Q.3	What are the acceptable naturals:
A.3	Naturals must be 15 cm in Height and be Douglas firs or lodgepole pines to be deemed acceptable.
Q.4	What is the stock size?
A.4	The stock size is described in the RFP p. 20.
Q.5	How many seedlings per box?
A.5	The project authority contacted the nursery, PRT Harrop. Stock size 310B should come in the a box of 420 seedlings; stock size 410 into a box of 315 seedlings for the PW and 360 for the LW. The exact amount of boxes can be provided once the seedling lift is completed in December.



Visite obligatoire des lieux Questions et réponses

Subject	Reforestation services at the Chilcotin Military Training Area (CTA)
Request umber:	1000253082

Q.1	Commentaires sur les caches suspendus p.21-22:
A.1	Des caches suspendues sont requises si vous avez l'intention de laisser les semis toute la nuit dans des caches de champ à l'extérieur de l'unité de plantation.
Q.2	Commentaires sur les microsites préférés:
A.2	Les planteurs doivent cibler le côté nord-est des obstacles pour protéger les semis de la sécheresse et du bétail.
Q.3	Quels sont les semis naturels acceptables:
A.3	Pour être jugés acceptables, les produits naturels doivent mesurer 15 cm de hauteur et être des sapins de Douglas ou des pins tordus latifoliés.
Q.4	Quelle est la taille des semis ?
A.4	La taille du stock est décrite dans l'appel d'offres, p. 20.
Q.5	Combien de semis par boîte ?
A.5	Le responsable du projet a contacté la pépinière, PRT Harrop. La taille du stock 310B doit être livrée dans une boîte de 420 plants ; stock taille 410 dans une boîte de 315 semis pour le PW et 360 pour le LW. Le nombre exact de boîtes peut être fourni une fois que le levage des semis est terminé en décembre.